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Datum: 25 november 2021

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  VVD

Onderwerp: Ventilatienormen op scholen

Het aantal scholen dat niet voldoet aan de ventilatienormen is veel groter dan gedacht. Het 
gaat om ruim 2500 scholen door het hele land. En dat terwijl scholen juist wordt aangeraden 
goed te ventileren om onder andere de verspreiding van het coronavirus tegen te gaan. Met de 
winter voor de deur betekent dat dat deze scholen vaker de ramen moeten openzetten.

Een eerdere berekening ging ervan uit dat één op de tien scholen (landelijk) de ventilatie niet 
op orde had, maar dat blijkt bijna drie op de tien scholen te zijn. 

Dat blijkt uit onderzoek dat minister Slob van Onderwijs heeft laten uitvoeren, waarbij 
gekeken werd of het binnenklimaat aan de minimale bouw- en gezondheidseisen voldoet.

Op basisscholen voldoet 28 procent (2.170 scholen) niet aan de eisen en ruim 26 procent van 
de leslokalen in het voortgezet onderwijs (365 scholen) voldoet niet.

Op grond van het voorgaande heeft de VVD dan ook de navolgende vragen aan u:
1) Kan het college de raad een overzicht verstrekken in de huidige stand van zaken op onze 
basis – en middelbare scholen?
2) Kan het college ons informeren hoeveel scholen hier subsidie voor hebben aangevraagd/ 
of nog een aanvraag voor loopt?
3) Ziet het college mogelijkheden om de scholen actief te ondersteunen?

Met vriendelijke groet, 

Daniella Verspaandonk
VVD Zwijndrecht

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/rapporten/2020/10/01/eindrapport-landelijk-coordinatieteam-ventilatie-op-scholen
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/rapporten/2021/08/19/verdiepend-onderzoek-gebouwtypen-en-ventilatiesystemen

